

The Church of God in Oakland - Introduction to 40 days of Discipleship

Introduction

The Call to belong (_____)

- 弗 1:5-6藉著耶穌基督得 _____
Eph 1: 5-6 _____ through Jesus Christ
- 羅 8:14-17 所受的乃是 _____
Rom 8:14-17 received the Spirit of _____
- 加 4:5-6 叫我們得著 _____
Gal 4: 5-6 receive _____
- 呼叫：「_____」(羅8, 加4)
We cry “_____” (Rom 8 & Gal 4)

1. The Call to Follow (_____)

- 路 Luke 5: 1 – 11
- 西門口：「_____, 我們整夜勞力, 並沒有打著什麼, 但依從你的話, 我就下網。」
And Simon answered, “_____, we toiled all night and took nothing! But at your word I will let down the nets.”
- 西門彼得看見, 就俯伏在耶穌膝前, 口：「_____! 離開我, 我是個罪人!
But when Simon Peter saw it, he fell down at Jesus' knees, saying, “Depart from me, for I am a sinful man, _____.”
- 他們把兩隻船攏了岸, 就_____所有的, _____了耶穌。
And when they had brought their boats to land, they _____ everything and _____ him.

2. The Call to Grow (_____)

彼前 1st Peter 2:2-3

- Peter walked on the Water. 太 Matt 14: 22 – 33
- Peter has decided to _____ Jesus. 約 John 6: 66 – 69
- Peter Confesses Jesus is the _____
- Take Up the _____ and _____ Jesus. 太 Matt 16: 22, 24

3. The Call to Serve (_____)

- ...他的血豈不更能洗淨你們的心, 除去你們的死行, 使你們_____麼? 希 9: 14
... purify our conscience from dead works to _____ . Heb 9: 14
- Peter to _____ My (God's) _____.
 - i. 耶穌對他口：「你_____我的_____。」
He said to him, “_____ my _____.”
 - ii. 耶穌口：「你_____我的羊。」
He said to him, “_____ my sheep.”
 - iii. 耶穌口：「你餵養我的_____。...」
“Feed my _____....” John 21

Conclusion

The Call to Persevere

親愛的弟兄啊, 你們卻要在_____的_____上_____自己, 在聖靈裡_____, 保守自己常在_____中, 仰望我們主耶穌基督的憐憫, 直到永生。 猶大書 1: 20 – 21

But you, beloved, _____ yourselves up in your _____ faith and _____ in the Holy Spirit, keep yourselves in the _____, waiting for the mercy of our Lord Jesus Christ that leads to eternal life. Jude 1: 20 – 21

